
MO-MNP5 Twinkle Rotating Projector Melody Nightlight星星投影小夜燈

【產品特色】

● 充電式無線投影夜燈，具有音樂和投影功能
● 有四色夜燈中營造出不同的效果
● 暖色夜燈可在夜間使用或作床頭燈
● 9組投影片可在整個房間中營造出夢幻的氛圍
● 內置8種不同旋律，有助放鬆
● 自動旋轉投影功能
● 簡單直接的按鍵設計
● 方便的Type-C充電方式

[Features]

● Rechargeable cordless nightlight with projection function and melodies
● Projector that creates various mood in 4-color nightlight
● Warm-color nightlight with multiple usage such as feeding light and bed lamp.
● 9 sets of projector film create mysterious and dreamy atmosphere in the entire room
● 8 various melodies are built-in to help relax and bring a sense of stability
● Automatically rotating projector
● Simple and intuitive button
● Convenient type-C charging

[組件]

● 主機
● 9套投影機膜片
● Type-C USB電纜
● 手冊

[Components]

● Main body
● 9 sets of projector film
● Type-C USB cable
● Manual



[規格]
額定輸入：DC 5V 1A
功耗：最大4W
電池容量：1200mAh
充電時間：約3小時
使用時間：[最暗]約62小時 / [最光]約3小時
30分鐘
*使用時間是根據以下條件測量的：僅使用
投影機功能。使用環境可能會影響使用時
間。

[Specification]

Rated Input: DC 5V 1A

Power Consumption: Max. 4W

Battery Capacity: 1200mAh

Charging Time: About 3 hours

Working Time: [Lowest brightness] About 62 hours /
[Maximum brightness] About 3 hours 30 minutes

* Working time is measured based on following condition:
Using projector function only. Working time may vary
depending on using environment.

產品資料 Product Details

1. Top cover頂蓋
2. Projector film case投影片收納盒
3. Projector film投影片
4. Base底座
5. Melody button旋律按鈕

● Short press: ON/Next track短按：開啟/下
一首音樂

● Long press: OFF長按：關閉
6. Projector rotation/stop button投影機旋轉/停止按鈕
7. Projector button投影機按鈕

● Short press: ON/OFF/Color change短按：
開啟/關閉/顏色變換

● Long press: Brightness control長按：亮度
控制

8. Nightlight button夜燈
● Short press: ON/OFF短按：開啟/關閉
● Long press: Brightness control長按：亮度

控制
9. Nightlight夜燈
10. Charging indicator充電指示燈
11. Type-C charging port Type-C充電端口



【如何使用How to use】

使用前 Before use

1）將頂蓋逆時針旋轉以分開。請確保在拔下USB電線後才打開。

1) Turn the top cover counterclockwise to separate it. Please
make sure to separate it once the USB cable has been
unplugged.

2）請拆除投影器薄膜上的保護膜（圓形或帶狀），然後將投影片
的每端連接起來，使其形成一個圓柱形的形狀。
*確投影片有光澤的部分是向外。

2) Please remove the protective film(circular or band type)
attached on the included projector film and connect each end of
the projector film so that they form a shape of cylinder.

* Make sure that glossy part on which the film had been
attached becomes the outer part.

3）移除投影片的蓋子。將圓柱體投影片放入圓柱體（a），將圓形
投影片放入蓋子內（b）。

4）將頂蓋裝到凹槽中，令蓋子和底座背面的標記對齊。

提示：如果不放投影片，也可用作普通夜燈。

3) Remove the cap of projector film case. Put band-type film
into the cylinder(a), and circular-type one into the cap(b).

4) Assemble the top cover into the groove so that the cover and
lock mark at the back of the base are aligned.

TIP: The projector can be used as a normal nightlight without
the projector film inside the film case.

【使用】
在第一次使用或長時間不使用時，請在使用或儲存之前將電池充滿電。

【Opeartion】

During first time use or when not used for a long time, please fully charge the battery before use or storage in

夜燈

● 短按 按鈕開關夜燈。

● 長按 按鈕進行精細的亮度控制。 *預設為最大亮度（100%）。



Nightlight

● Short press button to turn ON/OFF the nightlight.

● Long press button for sophisticated brightness control. * The default setting is the maximum
brightness(100%).

投影機

● 短按 按鈕開關投影機並更改顏色。*順序：白色→藍色→橙色→自動循環三種顏色→關閉投影機→
重複

● 長按 按鈕進行精細的亮度控制。*預設為最大亮度（100％）。

● 當投影機開啟時，短按 按鈕旋轉或停止投影機。

Projector

● Short press button to turn ON/OFF the projector and change the color. * Sequence: White -> Blue
-> Orange -> Auto conversion of 3 colors -> Projector OFF -> Repeat

● Long press button for sophisticated brightness control. * The default setting is the maximum
brightness(100%).

● While the projector is on, short press button to rotate or stop the projector.

【旋律】

按下 按鈕以打開旋律或播放下一首曲目。音樂順序:

1. 天空之城
2. 生日快樂
3. 為愛麗絲
4. 聖誕歌
5. 三隻小熊
6. 你在睡覺嗎 -約翰哥哥
7. 卡農
8. 千與千尋音樂 -永遠在一起

長按 按鈕以停止旋律。

【Melody】

Short press button to turn ON the melody or play the next track. Sound track sequence:

1. Sound track of Laputa: Castle in the Sky
2. Happy Birthday
3. For Elise
4. Christmas Carol - We wish you a Christmas
5. Three Bears
6. Are You Sleeping - Brother John
7. Canon
8. Sound track of The Spiriting Away of Sen and Chihiro - Always with me

Long press button to stop the melody.



【充電】
開始充電時，將Type-C USB線連接到產品背面的充電口。
-充電中：充電指示燈亮起紅色LED
-充電完成：充電指示燈亮起綠色LED
*請確保不超過8小時充電時間。電池老化可能導致使用時間減少。

【Charging】

To start charging, connect the type-C USB cable to the charging port at the back of the product.

- Charging: Red LED on charging indicator

- Charging completed: Green LED on charging indicator

* Please make sure not to charge more than 8 hours. Working time may be reduced by the loss of battery
capacity.

注意事項

● 在使用 LED燈時，請注意不要太靠近眼睛照射，以避免眼部損傷。
● 本產品不是玩具，兒童必須在監督下使用。
● 存放時請放在兒童無法觸及的地方。
● 請僅使用附帶的 Type-C USB連接線。
● 遠離震擊或火源。
● 請勿拆卸、修理或修改本產品。
● 若產品損壞或無法正常運作，請勿拆卸、修理或修改。
● 為預防損壞，請勿在不穩定或傾斜的區域使用本產品。
● 請勿將產品放置在陽光直射的區域。
● 請勿拆卸電池，也不要打開或割開電池。請勿短路電池。
● 請勿將電池暴露在高溫或陽光直射下。
● 請勿對電池施加機械性衝擊。
● 請檢查電池和設備的極性並正確使用它們。
● 若電池洩漏，請勿用手觸碰皮膚或眼睛。若有接觸，請用大量水清洗接觸區域並尋求醫生建議。

Precautions

● Be careful not to shine your eyes too close to your eyes to avoid eye damage while using LED lights.
● The product is not a toy. Children must use the product under supervision.
● Keep out of reach of children during storage.
● Please use the included type-C USB cable only.
● Keep off from shock or fire.
● Do not disassemble, repair or modify the product.
● Do not disassemble, repair or modify if the product is damaged or not functioning properly.
● Do not use the product in unstable or tilted areas in order to prevent damage.
● Do not put the product in the area exposed to direct sunlight.
● Do not disassemble the battery to open or cut it. Do not short-circuit the battery.
● Do not expose the battery to heat or direct sunlight.
● Do not apply a mechanical shock to the battery.
● Check the polarity of the battery and the device and use them correctly.
● In the event of battery leakage, do not touch the skin or eyes with liquids. If contact has been made,

wash the contact area with plenty of water and seek medical advice.



材料: ABS、PC、PP、PET
重量: 288g (不包括電線)
尺寸: Φ117 x 135.5mm (直徑 x高度)
電源: Type-C USB電線 (包含在內)
線長度: 1.2m
額定輸入: DC 5V 1A
功耗:最大4W
電池容量: 1200mAh
充電時間/工作時間:約3小時
製造日期:分別標示 /中國製造
*產品規格可能會在不事先通知的情況下進行更改以
提升性能。

Material: ABS, PC, PP, PET

Weight: 288g (Excluding cable)

Size: Φ117 x 135.5mm (D x H)

Power: Type-C USB cable (Included)

Cable Length: 1.2m

Rated Input: DC 5V 1A

Power Consumption: Max. 4W

Battery Capacity: 1200mAh

Charging Time/Working Time: About 3 hours

MFG Date: Marked separately / Made in China

* Product specifications may be changed without
notice to improve performance.


